

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第 21 / 22-1 號)

有關親子中秋晚會事宜

敬啟者：

本校定於 2021 年 9 月 20 日 (星期一) 舉行親子中秋晚會，親子共同享受中秋節美滿團圓的快樂氣氛，歡迎各級學生及家長參加。敬請填妥回條於 2021 年 9 月 13 日 (星期一) 前交回班主任。因疫情關係只邀請最多二位家長出席。

「親子中秋晚會」詳情分述如下：

- 日期：2021 年 9 月 20 日 (星期一)
地點：本校校舍
對象：每班 A 組學生及家長(由班主任編排)
時間：下午 6 時 30 分至 8 時正
活動內容：1. 猜燈謎
2. 集體遊戲
3. 小食創作

此致
各家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟
林琮美

2021 年 9 月 1 日

回 條

敬覆者：

本人為 _____ (_____) 之家長 參加 / 未能參加 貴校於
2021 年 9 月 20 日 (星期一) 舉行親子中秋晚會。出席人數 1 / 2 人。

此 覆

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

家長簽署： _____ 日 期： _____

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten /Nursery School Notice(21/22-01)
"Parent-child Mid-Autumn Festival party "

6th September, 2021

Dear Parents :

The school is scheduled to hold a parent-child Mid-Autumn Festival party on 20th September, 2021 (Monday). Parents and children can enjoy the happy atmosphere of a happy Mid-Autumn Festival. Students and parents of all class are welcome to participate. Please complete the reply slip and return it to the class teacher before 13th September, 2021 (Monday). Due to the fact that the COVID-19 outbreak has not stabilized, each student has at most 2 parents to attend.

The details of " Parent-child Mid-Autumn Festival party " are as follows:

Date: 20th September, 2021(Monday)

Time: 6:30PM to 8:00PM

Venue: our school

Target: Group A students and parents of each class (arranged by the class teacher)

Content:

1. Guess the lantern riddle
2. Group games
3. Make snacks

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal

-----✂-----

Reply slip

To: C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/Nursery School

I am parent of (_____) (_____), **able / unable**
participate the " Parent-child Mid-Autumn Festival party " on 20th September, 2021. (Monday)
Attendance **1 / 2**.

Parent's Signature: _____

Date: _____

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第 21 / 22-1 號)

有關親子中秋晚會事宜

敬啟者：

本校定於 2021 年 9 月 20 日 (星期一) 舉行親子中秋晚會，親子共同享受中秋節美滿團圓的快樂氣氛，歡迎各級學生及家長參加。敬請填妥回條於 2021 年 9 月 13 日 (星期一) 前交回班主任。因疫情關係只邀請最多二位家長出席。

「親子中秋晚會」詳情分述如下：

日期：2021 年 9 月 20 日 (星期一)

地點：本校校舍

對象：每班 B 組學生及家長(由班主任編排)

時間：下午 8 時 15 分至 9 時 45 分

活動內容：1. 猜燈謎
2. 集體遊戲
3. 小食創作

此致
各家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

校長_____啟
林琮美

2021 年 9 月 1 日

回 條

敬覆者：

本人為_____ (_____)之家長 參加 / 未能參加 貴校於
2021 年 9 月 20 日 (星期一) 舉行親子中秋晚會。出席人數 1 / 2 人。

此 覆

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

家長簽署：_____ 日期：_____

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten /Nursery School Notice(21/22-01)

"Parent-child Mid-Autumn Festival party "

6th September, 2021

Dear Parents :

The school is scheduled to hold a parent-child Mid-Autumn Festival party on 20th September, 2021 (Monday). Parents and children can enjoy the happy atmosphere of a happy Mid-Autumn Festival. Students and parents of all class are welcome to participate. Please complete the reply slip and return it to the class teacher before 13th September, 2021 (Monday). Due to the fact that the COVID-19 outbreak has not stabilized, each student has at most 2 parents to attend.

The details of " Parent-child Mid-Autumn Festival party " are as follows:

Date: 20th September, 2021(Monday)

Time: 8:15PM to 9:45PM

Venue: our school

Target: Group B students and parents of each class (arranged by the class teacher)

Content:

1. Guess the lantern riddle
2. Group games
3. Make snacks

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal

----- ✂ -----

Reply slip

To: C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/Nursery School

I am parent of (_____) (_____), **able / unable**
participate the " Parent-child Mid-Autumn Festival party " on 20th September, 2021. (Monday)
Attendance **1 / 2**.

Parent's Signature: _____

Date: _____